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PROTOKÓŁ NR XXXVIII/17 
z XXXVIII sesji Rady Miasta Kobyłka 

z dnia 28 sierpnia 2017 r. 
 
Miejsce – Miejski Ośrodek Kultury  
Otwarcie sesji godz. 1430 zamknięcie 2000 

Obecnych –20 radnych  
Lista obecności radnych w załączeniu. 
 

Ad. 1. Otwarcie XXXVIII sesji RM. 

Przewodnicząca Rady Miasta Ewa Jaźwińska po stwierdzeniu prawomocności obrad 
otworzyła XXXVIII sesję Rady Miasta i powitała zarząd miasta: Burmistrza Miasta Kobyłka 
Roberta Roguskiego, Zastępcę Burmistrza Piotra Grubka, Zastępcę Burmistrza Karinę Jaźwińską, 
Skarbnik Miasta Grażynę Mościcką, Sekretarz Miasta Elżbietę Jurczyk, radcę prawnego Anitę 
Walulik, Kierowników wydziałów Urzędu Miasta, mieszkańców, internautów, przedstawicieli 
lokalnej prasy oraz radnych. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XXXVIII sesji RM. 
 

Przewodnicząca Rady przedstawiła i odczytała proponowany porządek.  

Porządek został przyjęty – 19 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołu z XXXVII sesji RM. 

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu  
z XXXVII sesji RM. Protokół został przyjęty –19 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw.  

Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 

Burmistrz Miasta  odczytał sprawozdanie z działalności między sesjami (mat. w zał). 
 

Ad. 5. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Miasta Ewa Jaźwińska odczytała sprawozdanie z działalności między 
sesjami (mat. w zał). 

 
Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska 
dla Miasta Kobyłka na lata 2017-2020 z perspektywą do 2024 r 
 
Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska powitała Panią Joannę Kamińską kierownika Zespołu 
Projektowego firmy Green Key, która udzieliła szczegółowych informacji dotyczących Programu 
Ochrony Środowiska dla Miasta Kobyłka na lata 2017-2020 z perspektywą do 2024.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
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Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXVIII/340/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2017 r. pomocy finansowej 
Powiatowi Wołomińskiemu na realizację zadania pn.”Budowa ronda, skrzyżowanie ulic 
Mareckiej, Szerokiej i Dworkowej oraz budowa drogi powiatowej w ul. Dworkowej w 
Kobyłce, gm. Kobyłka”. 

 
Zastępca Burmistrza Miasta Piotr Grubek udzielił szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXVIII/341/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia w 2017 
roku pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu z przeznaczeniem na przebudowę 
chodnika w ul. Wołomińskiej w Kobyłce.  
Zastępca Burmistrza Miasta Piotr Grubek udzielił szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXVIII/342/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Kobyłka  na lata 2017-2031 
Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXVIII/343/17 została podjęta – 18 głosów za, 2 wstrzymujące, 0 przeciw. 
 
Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta Kobyłka na 
2017 rok.  
Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
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Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXVIII/344/17 została podjęta – 18 głosów za, 2 wstrzymujące, 0 przeciw. 
 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Miasta Kobyłka.  
 
Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXVIII/345/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  
w sprawie nadania Statutu Miejskiego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Kobyłce 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Karina Jaźwińska udzieliła szczegółowych informacji dotyczących 
projektu uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXVIII/346/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 
 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia programu promocji zdrowia pn. 
„Ze szczepionką bezpieczniej” i udzielenia dotacji na jego realizację dla Miejskiego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kobyłce. 

 
Zastępca Burmistrza Miasta Karina Jaźwińska udzieliła szczegółowych informacji dotyczących 
projektu uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXVIII/347/17 została podjęta – 19 głosów za, 2 wstrzymujące, 0 przeciw. 
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Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Zespołu Szkół 
Publicznych Nr 3 im. Karola Wojtyły w Kobyłce, w skład którego wchodzi jedynie Publiczna 
Szkoła Podstawowa Nr 3 i Publiczne Gimnazjum Nr 3 w Kobyłce w Publiczną Szkołę 
Podstawową z Oddziałami Sportowymi Nr 3 im. Karola Wojtyły w Kobyłce.  

 
Zastępca Burmistrza Miasta Karina Jaźwińska udzieliła szczegółowych informacji dotyczących 
projektu uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXVIII/348/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie 
nieruchomości położonej w Kobyłce przy ul. Księdza Marmo 13c.  

 
Zastępca Burmistrza Miasta Karina Jaźwińska udzieliła szczegółowych informacji dotyczących 
projektu uchwały.  
Dyrektor ZSP1 Marcin Promowicz pokrótce przybliżył informacje dotyczące organizacji 
rozpoczęcia roku oraz organizacji pracy klas 0-3.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Radny Konrad Kostrzewa podziękował za dodatkowy lokal dla dzieci.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXVIII/349/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 
 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości położonych w Kobyłce w rejonie ulicy Przyjacielskiej.  

 
Zastępca Burmistrza Miasta Piotr Grubek udzielił szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXVIII/350/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 
 

Ad. 17.. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
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Radny Jakub Kowaleczko poinformował, że złożył do Biura Rady interpelację oraz 
zawnioskował o ujednolicenie statutu Miasta. Radny zapytał o inwestycję (chodnik ze ścieżką 
rowerową) w ulicy Napoleona. Radny zwrócił uwagę na zalecenia pokontrolne dotyczące stanu 
budynku MOKu. Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Piotr Grubek.  

Radna Beata Dąbrowska zapytała o to kiedy zakończy się budowa chodnika wzdłuż ul. 
Nadarzyn. Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Piotr Grubek.  

Radna Alina Stefania podziękowała Kierownikowi Wydziału Infrastruktury za usunięcie drzew. 
Radna zapytała o urządzenia siłowni zewnętrznej na Stefanówce. Radna zapytała również o 
rów na ul. Francuskiej. Odpowiedzi udzieliła Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska oraz 
Kierownik Wydziału Infrastruktury Elżbieta Szymanowska.  

Radny Jarosław Dąbrowski poinformował, że wykonawca przebudowy ul. Załuskiego nie 
poinformował mieszkańców o remoncie. Informacji udzielił Burmistrz Miasta Robert Roguski.  

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska odczytała pytania internautów, na które odpowiedzi 
udzielił: Burmistrza Miasta Robert Roguski, Zastępca Burmistrza Piotr Grubek, Zastępca 
Burmistrza Karina Jaźwińska, Kierownik Infrastruktury Elżbieta Szymanowska.  

 

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska ogłosiła przerwę do godziny 17.00 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady i rozpoczęła II część XXXVIII sesji. 

 

Ad. 18. Informacja dotycząca przebudowy linii kolejowej E75 Rail Baltica – budowa 
przejazdów bezkolizyjnych.  

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska powitała przybyłych gości: 

- ze strony PKP -Zastępcę Dyrektora Centrum Realizacji Inwestycji Pana Krzysztofa Pietras, 
Dyrektor Projektu Panią Elżbietę Bąk, Zastępcę Dyrektora Projektu Panią Elżbietę 
Duczkowską, Kierownika Kontraktu Pana  Szymona Młodawskiego, Przedstawiciela Zespołu 
Prasowego Pana Karola Jakubowskiego   

- ze strony Banimex Sp. z o.o. - Prezesa Zarządu Pana Andrzeja Banaszek, Dyrektora ds. 
Technicznych Pana Dariusza Tokarczyka, Pełnomocnika Zarządu Spółki Pana Bartłomieja 
Skorupę, Projektantkę Biura Korprojekt Panią Patrycję Knopek. 

Przedstawicie firmy Banimex Sp. z o.o. przedstawili III warianty budowy bezkolizyjnych 
przejazdów w Kobyłce i Kobyłce Ossów.  

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska udzieliła głosu mieszkańcom, na których pytania, opinie 
i sugestie odpowiadali przedstawiciele inwestora oraz wykonawcy.    

Cały przebieg dyskusji dostępny na stronie  

https://www.youtube.com/watch?v=QbkQIe6k8Vc&t=11200s 

 

 

 



 
 

 
 

XXXVIII/6

Ad.22. Zamknięcie XXXVIII sesji Rady Miasta Kobyłka. 

 Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska zamknęła XXXVIII sesję Rady Miasta  
i poinformowała, że następna sesja planowana jest na dzień 25 września 2017 r.   

 

Protokołowała       Przewodnicząca   
                     Rady Miasta Kobyłka 

 
Agata Gawrych                     Ewa Jaźwińska  


